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Zápisnica č. 18/2022  
zo 15. zasadnutia Rady pre vnútorné overovanie kvality UPJŠ v Košiciach, 

 29.9.2022, Rektorát UPJŠ v Košiciach  
 
 

Prítomní členovia RVK UPJŠ:  

MAREKOVÁ, Mária, prof. Ing., CSc.; SEMANIŠIN, Gabriel, prof. RNDr., PhD.; BUJŇÁKOVÁ, Mária, prof. 
h. c. doc. JUDr., CSc.; DURÁNIK, Martin; JÁNOŠÍK, Jakub, MDDr. MPH, MBA. (online); JELEŇOVÁ 
Iveta, doc. Mgr., PhD.; KOVÁČ, Ľubomír, prof. RNDr., CSc. (online); GAJDOŠOVÁ, Beata, doc. PhDr., 
PhD. 

 

Neprítomní členovia RVK UPJŠ: 

GBÚR, Ján, prof., PhDr., CSc.; JEŠKOVÁ, Zuzana, doc., RNDr., PhD.; KARAFFA, Miloslav, Ing.; 
KAŤUCHOVÁ, Jana, prof. MUDr., PhD. MBA; KOŽÁR, Slavomír, Ing., MBA; KRUNKOVÁ, Alena, doc. 
JUDr., PhD.; RIDZOŇ, Matúš, Mgr. 

 

Hostia: 

ORSÁGOVÁ KRÁLOVÁ, Zuzana, RNDr., PhD. 

 
Program: 

1. Schválenie programu zasadnutia 

2. Schválenie zápisnice zo zasadnutia 25.8.2022 a kontrola uznesení 

3. Schválenie zápisnice z per rollam hlasovania z 26.8.2022 

4. Vyhodnotenie skúseností z procesu zosúlaďovania 

5. Harmonogram monitorovania kvality študijných odborov/programov 

6. Zhromažďovanie a spracovanie informácií o vnútornom systéme kvality/študijných programoch 

7. Celouniverzitný prieskum spokojnosti s kvalitou vzdelávania 

8. Upresnenie harmonogramu a programu zasadnutí RVK UPJŠ 

9. Rôzne 

 

1 Schválenie programu zasadnutia 
 
Program zasadnutia nebol nikým pripomienkovaný a bol schválený v navrhnutej forme.  
 
2 Schválenie Zápisnice zo zasadnutia 25.8.2022 a kontrola plnenia uznesení 
 
Zápisnica zo 14. zasadnutia, ktoré sa konalo 25.8.2022, bola overená overovateľkou, doc. Beatou 
Gajdošovou. Po overení Zápisnice boli do Kancelárie pre riadenie vnútorného systému kvality (KaVSK) 
doručené pripomienky formálneho typu, ktoré boli zapracované do finálnej verzie Zápisnice. Zápisnica 
bola následne zverejnená na webovej stránke UPJŠ v časti Vnútorný systém zabezpečovania a 
overovania kvality, v univerzitnom Repozitári dokumentov a tiež v MS Teams  - UNI RVK UPJŠ. 
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Zápisnica bola schválená všetkými prítomnými členmi RVK UPJŠ. 
 
Kontrola plnenia uznesení: 
 
Všetky prijaté uznesenia boli splnené. 

3 Schválenie Zápisnice z per rollam hlasovania 26.8.2022 
 
Na základe vyzvania predsedníčky RVK UPJŠ, prof. Márie Marekovej, sa dňa 26.8.2022 uskutočnilo per 
rollam hlasovanie k schvaľovaniu študijných programov, pri ktorých boli podávané žiadosti o 
predchádzajúci súhlas s úpravou / o zmenu údajov o študijnom programe. 
 
Výsledok per rollam hlasovania z 26.8.2022 
 
Počet oprávnených členov RVK UPJŠ: 15 
Počet členov, ktorí hlasovali per rollam: 9 
Počet hlasov za: 8 
Počet hlasov proti:  0 
Zdržali sa: 1 
 
Zápisnica č. 17/2022 z predmetného per rollam hlasovania bola schválená všetkými prítomnými 
členmi RVK UPJŠ. 
 
4 Vyhodnotenie skúseností z procesu zosúlaďovania  
 
K vyhodnoteniu skúseností z procesu zosúlaďovania sa vyjadrili predsedovia/členka panelov RVK UPJŠ. 
 
Predseda Panelu pre lekárske a prírodovedné (LaP) študijné odbory, prof. Ľubomír Kováč sa vyjadril, že 
nezaznamenal väčšie problémy v procese overovania súladu ŠP so štandardmi. Do budúcna navrhuje 
efektívnejšiu a pružnejšiu komunikáciu priamo s osobami zodpovednými za študijné programy. 
 
Za Panel pre spoločenskovedné a humanitné (SaH) študijné odbory sa vyjadrila doc. Mária Bujňáková, 
ktorá vyzdvihla korektnosť spracovanej dokumentácie, ktorú ako Panel overovali. Ak aj boli indikované 
nezrovnalosti, všetko bolo upravené podľa požiadaviek a návrhov Rady. 
 
Doc. Beata Gajdošová, ako predsedníčka Panelu pre medziodborové, kombinačné a spoločné študijné 
odbory (MKaS), pochválila prístup Filozofickej fakulty, ktorej vedenie sa zhostilo procesu zosúlaďovania 
zodpovedne. Ocenila stretnutia Rád študijných programov, ktoré podľa jej slov majú dynamiku, nie sú 
formálne, ale prinášajú mnoho impulzov a podnetov do chodu študijných programov.  
 
Prof. Semanišin vyzdvihol zvýšené angažovanie sa študentov do diania na univerzite. Vyzdvihol prípravu 
Sprievodcu pre prvákov a newslettra, chystané diskusie s vedením UPJŠ a aktívnu prezentáciu univerzity.  
 
Členovia RVK UPJŠ sa zhodli na potrebe vyriešiť otázku angažovania externých členov Rady. Členovia 
RVK UPJŠ navrhnú možné riešenia pre zefektívnenie práce externých členov v jednotlivých paneloch. 
  
5 Harmonogram monitorovania kvality študijných odborov/programov 
 
Členovia Rady navrhli po diskusii harmonogram monitorovania kvality študijných odborov nasledovne: 

• Na zasadnutie RVK UPJŠ v mesiaci OKÓBER budú prizvané kompetentné osoby za študijný 

odbor zubné lekárstvo, študijné programy na 1. a 2. spojenom stupni a 3. stupni štúdia. 
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• Na zasadnutie RVK UPJŠ v mesiaci NOVEMBER budú prizvané kompetentné osoby za študijný 

odbor filológia, študijné programy slovakisticko-mediálne štúdiá na 1., 2. a 3. stupni štúdia. 

• Na zasadnutie RVK UPJŠ v mesiaci DECEMBER budú prizvané kompetentné osoby za študijný 

odbor politické vedy na Fakulte verejnej správy UPJŠ, študijné programy verejná správa na 1., 

2. a 3. stupni štúdia. 

 

Osoby zodpovedné za študijné programy by sa na zasadnutí mali vyjadriť k nasledovným otázkam: 

1. Personálne zabezpečenie (OZŠP, OZPP) 

2. Komplexné zhodnotenie úspešnosti štúdia (vrátane štátnych záverečných skúšok) 

3. Pomenovanie silných a slabých stránok výučbového procesu 

4. Stanovisko k anonymným dotazníkovým prieskumom (SAAVŠ, fakulta) 

Jednotlivé fakty by mali byť podchytené v zápisnici z monitorovacieho zasadnutia rady študijného 

programu. 

 

Stanovisko RVK k študijným programom prednesie zástupca príslušného panelu. Stanovisko by malo 

vychádzať zo zistení v rámci procesu zosúlaďovania ŠP so štandardmi SAAVŠ. 

 

Štandardne bude RVK oslovovať dekana príslušnej fakulty, ktorý určí, kto sa zasadnutia RVK zúčastní. 

Na základe odporúčania členov RVK môže RVK prizvať aj ďalších zástupcov, predovšetkým z radov 

študentov príslušného študijného programu za účelom čo najširokospektrálnejšieho posúdenia 

predmetnej problematiky. 

 

Pred októbrovým zasadnutím RVK sa zástupca študentov v RVK, Martin Duránik,  stretne so zástupcami 

študentov zubného lekárstva, ktorí realizovali prieskum spokojnosti a na zasadnutí RVK UPJŠ bude 

tlmočiť ich názory.  

 
6 Zhromažďovanie a spracovanie informácii o vnútornom systéme kvality/študijných programoch 
 
Podpredseda RVK UPJŠ, prof. Gabriel Semanišin, informoval prítomných o prebiehajúcich konzultáciách 
so SAAVŠ. Bola ustálená forma príloh k vnútornej hodnotiacej správe (VHS), prostredníctvom ktorej 
budeme exportovať dokumentáciu z procesu zosúlaďovania Akreditačnej agentúre. Spoločne so 
študentskými pomocnými silami prebehne kontrola dokumentov, jej export do repozitára a následne do 
dokumentu prílohy k VHS. Príprava VHS aktuálne prebieha, po jej sfinalizovaní bude zaslaná členom 
RVK na pripomienkovanie. Podpredseda informoval, že k zmenám štruktúry dôjde vo výročnej správe o 
kvalite vzdelávania. Tá bude sledovať štruktúru štandardov a indikátory v Metodike na vyhodnocovanie 
štandardov SAAVŠ. 
 
V príprave sú predpisy k podnetom, antiplagiátorskému systému a monitorovaniu vnútorného systému 
kvality na UPJŠ v Košiciach. Vývojári AiS2 pracujú na sprístupnení dátového skladu. 
 
7 Celouniverzitný prieskum spokojnosti s kvalitou vzdelávania 
 
Predsedníčka RVK UPJŠ, prof. Mária Mareková, informovala členov Rady o spustení celouniverzitného 
dotazníkového prieskumu spokojnosti študentov s výučbovým procesom. Tento dotazník je pre študentov 
prístupný v AiS2. Výsledky budú spracované v priebehu novembra. V AR 2023/2024 je plánované 
prebratie realizácie a vyhodnotenia celouniverzitnej spätnej väzby do kompetencie študentov.. 
Problémom ostáva slabá odozva študentov. Z diskusie vyplynula potreba vyriešiť motiváciu či prípadné 
odmeňovanie študentov za vyplnenie dotazníka. Hľadanie vhodného spôsobu ako zvýšiť účasť študentov 

https://www.upjs.sk/univerzita/kvalita/overovanie/vyhodnotenia-dotazniky-upjs/
https://www.upjs.sk/univerzita/kvalita/overovanie/vyhodnotenia-dotazniky-upjs/
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na prieskume spokojnosti (napr. tablet, papierová forma dotazníka počas vyučovania) je stále aktuálne 
a návrhy sú vítané. Doc. Mária Bujňáková upozornila na fakt, že vyplnenie nesmie byť pod nátlakom, 
musí byť dobrovoľné a anonymné. Proces odovzdania realizácie spätnej väzby do kompetencie 
študentom zastreší MDDr. Jakub Jánošík, ktorý osloví s touto záležitosťou študentov – členov RŠP.  
 
Súhrnnú informáciu o realizácii interných prieskumov o získavaní spätnej väzby na jednotlivých fakultách 

a ÚTVaŠ si vyžiada vedúca KaVSK a pripraví súhrnnú informáciu na zasadnutie RVK UPJŠ 20.10.2022. 

 
8 Upresnenie harmonogramu a programu zasadnutí RVK UPJŠ  

 

Október, 20.10.2022 

• Monitorovanie kvality: študijné programy v študijnom odbore zubné lekárstvo na LF UPJŠ  

• Súhrnná informácia o realizácii interných prieskumov získavania spätnej väzby na jednotlivých 

fakultách a ÚTVaŠ 

 

November, 24.11.2022 

• Monitorovanie kvality: študijné programy v študijnom odbore filológia na FF UPJŠ 

• Hodnotiaca správa o implementácii VSK na UPJŠ 

• Systém získavania spätnej väzby na UPJŠ 

• Výsledky dotazníkového prieskumu spokojnosti študentov s výučbovým procesom na univerzite 

 

December, 15.12.2022 

• Monitorovanie kvality: študijné programy v študijnom odbore politológia na FVS UPJŠ 

• Výročná správa o kvalite vzdelávania na I., II. a spojenom I. a II. stupni za rok 2021/22 

 
9 Rôzne 
 
Podpredseda RVK informoval o pripravovanom výjazdovom zasadnutí pracovníkov študijných oddelení 
a prodekanov, na ktorom budú prerokované aj zistenia z procesu zosúlaďovania ŠP so štandardmi 
SAAVŠ a predstavené podporné softvérové nástroje. 
 
 
 
 
Zapísala: RNDr. Zuzana Orságová Králová, PhD.   prof. Ing. Mária Mareková, CSc., v. r. 
Dňa 29.9.2022                            predsedníčka RVK UPJŠ 
 
 
Za overovateľa Zápisnice bol v súlade s Rokovacím poriadkom RVK UPJŠ určený MDDr. Jakub Jánošík, 
MPH, MBA. 
 
 
        MDDr. Jakub Jánošík, MPH, MBA 
                       overovateľ 
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